
BOA.0002.2.5.2024 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR VII/24 

z VII sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 30 października 2024 r.  

w Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy CK Pniewy ul. Wolności 6  

 

VII sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 30 października  2024 r.  

o godz. 16.00 i zakończono w dniu 30 października  2024 r. o godz. 17.20 

 

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Gminy – Jarosław Szurka 

2. Zastępca Burmistrza Gminy – Ryszard Napierała 

3. Poseł na Sejm RP – Jakub Rutnicki 

4. Radny Powiatu Szamotulskiego  

− Sławomir Chamczyk 

5. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

6. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

7. Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

8. Sołtysi Gminy Pniewy 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 i 3 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad: 



1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.  

9. Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych na terenie Gminy Pniewy.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Pniewy na lata 

2024-2033. (druk 44/24) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Sołeckiej Strategii Wsi Turowo. (druk 45/24) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie „Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Psarce” (druk 

46/24) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie Sołeckiej Strategii Wsi Lubosina, Lubosinek, 

Przystanki. (druk 47/24) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla 

Gminy Pniewy na lata 2023-2033. (druk 48/24) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy 

Słonecznikowej w Pniewach. (druk 49/24) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy 

Dr W. Felickiego w Pniewach. (druk 50A/24) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w rejonie ulicy Piastowskiej w Pniewach. 

(druk 51/24) 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Projektu założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Pniewy na 

lata 2015-2030. (druk 52/24) 

19. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

(druk 53A/24)  

20. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych na 2025 

rok. (druk 54A/24) 



21. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla potrzeb 

obliczenia podatku rolnego na 2025 rok. (druk 55/24) 

22. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024.(druk 56/24) 

23. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2024-2032. (druk 57/24) 

24. Podjęcie uchwały o uchyleniu uchwały w sprawie emisji obligacji. (druk 58/24) 

25. Interpelacje i zapytania radnych. 

26. Wolne wnioski i informacje. 

27. Zakończenie. 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki dokonał otwarcia VII sesji, 

witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława Szurkę, 

Radnego Powiatu Szamotulskiego, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika, pracowników 

Urzędu Miejskiego, oraz wszystkich obserwujących obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki zwrócił się do radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 14, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

Nieobecny radny – Jacek Siminiak 

 

 

 



3. Przyjęcie protokołu z VI sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki poinformował, że protokół 

został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie analogowej w 

Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje niniejszy protokół bez czytania, bądź 

zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z VI sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

4. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że wpłynęły dwa pisemne 

wnioski dotyczące wycofania punktów z porządku obrad. Poddał ww. wnioski pod 

głosowanie. Wnioski stanowią załączniki nr 4 i 5 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wycofania z porządku obrad pkt. 21 ,,Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej 

ceny skupu żyta dla potrzeb obliczenia podatku rolnego na 2025 rok”. (druk 55/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł Prętki, Karol 

Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta 

Wiśniewska 

PRZECIW (1) 

Szymon Krawczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Radny Szymon Krawczyk zgłosił problem techniczny przy głosowaniu. Poprosił o 

reasumpcję głosowania. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przygotowanie i uruchomienie głosowania. 

W międzyczasie poprosił Posła Jakuba Rutnickiego o zabranie głosu. 

 

Poseł na Sejm RP Jakub Rutnicki podjął tematy z zakresu finansowania inwestycji, 

programów i projektów dających możliwości pozyskiwania środków, przedsięwzięć 

infrastrukturalnych, w tym budowy obwodnicy. 

 

Głos zabrał Burmistrz Jarosław Szurka dziękując Posłowi za współpracę. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Prętki poprosił o uruchomienie głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

o wycofanie z porządku obrad pkt. 21 ,,Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta dla potrzeb obliczenia podatku rolnego na 2025 rok”. (druk 

55/24) - reasumpcja głosowania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 



ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wycofania z porządku obrad pkt. 15 ,,Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie nadania 

nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy Słonecznikowej w Pniewach. (druk 49/24) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. informacja 

dostępna jest w systemie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania. Zapytał, czy do 

przedstawionej informacji są zapytania. 

Brak pytań. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. sprawozdanie 

wraz z kalendarzem burmistrza dostępne jest w systemie eSesja i radni mieli 

możliwość zapoznania. Zapytał, czy do przedstawionego sprawozdania są zapytania. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

W odniesieniu do informacji zapytania złożyli: 

− Radny Jacek Piechocki w sprawie linii kolejowej w Pniewach oraz w sprawie 

budowy boiska w Dębinie. 

 

Do zapytań odniósł się Burmistrz Jarosław Szurka. 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że wniosków nie 

złożono. Udzielona została odpowiedź na wnioski z posiedzenia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego. 

Odpowiedź stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ponadto Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił informację o odbytym 

posiedzeniu komisji dniu 29 października w sprawie realizacji inwestycji, w okresie 

2023-2024. 

 

8.  Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.  

Informacja Burmistrza Gminy oraz Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych 

oświadczeniach majątkowych stanowią załącznik nr 9 i 10 do niniejszego protokołu. 

 

9.  Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych na terenie Gminy Pniewy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. informacja 

dostępna jest w systemie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania.  

Krótki komentarz do informacji przedstawił Kierownik Ref. IiGP Jacek Korpik 

 

Ocena funkcjonowania systemu odbioru odpadów komunalnych stanowi załącznik nr 

11 do protokołu. 

 



10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Pniewy na 

lata 2024-2033. (druk 44/24) 

Projekt uchwały przedstawia Kierownik Ref. Środków Zewnętrznych Aleksandra 

Gularek. 

 

Radny Krzysztof Matuszak podziękował zespołowi opracowującemu strategię. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Pniewy na lata 2024-2033. 

(druk 44/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VII/44/24 

w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Pniewy na lata 2024-2033. 

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Sołeckiej Strategii Wsi Turowo. (druk 45/24) 

 



Projekt uchwały przedstawia Kierownik Ref. Środków Zewnętrznych Aleksandra 

Gularek 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie Sołeckiej Strategii Wsi Turowo. (druk 45/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VII/45/24 

w sprawie Sołeckiej Strategii Wsi Turowo. 

Uchwała stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie „Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Psarce”. (druk 

46/24) 

Projekt uchwały przedstawia Kierownik Ref. Środków Zewnętrznych Aleksandra 

Gularek 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 



 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie „Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Psarce” (druk 46/24).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VII/46/24 

w sprawie Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Psarce”. 

Uchwała stanowi załącznik 14 do niniejszego protokołu 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie Sołeckiej Strategii Wsi Lubosina, Lubosinek, 

Przystanki. (druk 47/24) 

Projekt uchwały przedstawia Kierownik Ref. Środków Zewnętrznych Aleksandra 

Gularek 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie Sołeckiej Strategii Wsi Lubosina, Lubosinek, Przystanki. (druk 

47/24).  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VII/47/24 

w sprawie Sołeckiej Strategii Wsi Lubosina, Lubosinek, Przystanki.  

Uchwała stanowi załącznik 15 do niniejszego protokołu 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla 

Gminy Pniewy na lata 2023-2033. (druk 48/24) 

Projekt uchwały przedstawia Kierownik Ref. Środków Zewnętrznych Aleksandra 

Gularek 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Pniewy na 

lata 2023-2033. (druk 48/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VII/48/24 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Pniewy na 

lata 2023-2033 

Uchwała stanowi załącznik 16 do niniejszego protokołu 

 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie 

ulicy Dr W. Felickiego w Pniewach. (druk 50A/24) 

 

Projekt uchwały przedstawia Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki 

Przestrzennej Jacek Korpik. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy Dr W. 

Felickiego w Pniewach. (druk 50A/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 



Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VII/49/24 

w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy Dr W. Felickiego 

w Pniewach. 

Uchwała stanowi załącznik 17 do niniejszego protokołu 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w rejonie ulicy Piastowskiej w Pniewach. 

(druk 51/24) 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki 

Przestrzennej Jacek Korpik. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w rejonie ulicy Piastowskiej w Pniewach. (druk 51/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 



Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VII/50/24 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w rejonie ulicy Piastowskiej w Pniewach.  

 

Uchwała stanowi załącznik 19 do niniejszego protokołu 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Projektu założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 

Pniewy na lata 2015-2030 (druk 52/24)  

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki 

Przestrzennej Jacek Korpik. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Projektu założeń do planu zaopatrzenia w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Pniewy na lata 2015-2030 

(druk 52/24) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 



NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VII/51/24 

w sprawie przyjęcia aktualizacji Projektu założeń do planu zaopatrzenia w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Pniewy na lata 2015-

2030  

Uchwała stanowi załącznik 20 do niniejszego protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok 

(druk 53/24) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią - Starszy Inspektor 

Alicja Hoffa. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz poinformował, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok (druk 53/24) 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 



Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VII/52/24 

w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok 

Uchwała stanowi załącznik 21 do niniejszego protokołu 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych na 

2025 rok (druk 54/24) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią - Starszy Inspektor 

Alicja Hoffa. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz poinformował, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych na 2025 rok (druk 

54/24) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 



UCHWAŁĘ NR VII/53/24 

W sprawie stawek podatku od środków transportowych na 2025 rok 

Uchwała stanowi załącznik 22 do niniejszego protokołu 

 

20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024. (druk 56 /24) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz poinformował, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Radny Krzysztof Matuszak poruszył temat związany ze zmniejszeniem kwoty na 

realizację projektu boiska. Burmistrz odniósł się do pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 (druk 56/24). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VII/54/24 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 

Uchwała stanowi załącznik 23 do niniejszego protokołu 



 

21. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2024-2032 (druk 57/24). 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz poinformował, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2024-2032 (druk 57/24). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VII/55/24 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pniewy 

na lata 2024-2032 

Uchwała stanowi załącznik 24 do niniejszego protokołu 

 

22. Podjęcie uchwały o uchyleniu uchwały w sprawie emisji obligacji (druk 

58/24). 



Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz poinformował, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały o uchyleniu uchwały w sprawie emisji obligacji (druk 

58/24) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VII/56/24 

o zmianie uchwały o uchyleniu uchwały w sprawie emisji obligacji 

Uchwała stanowi załącznik 25 do niniejszego protokołu 

 

23. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak 

 

24. Wolne wnioski i informacje. 

Brak 

 

25. Zakończenie. 



Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Paweł Prętki podziękował uczestnikom za udział i VII sesję Rady Miejskiej uznał za 

zakończoną. 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

Izabela Olejniczak                               Paweł Prętki 


